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En el ple de maig, vam preguntar perquè no s'havia aprovat el ROM 
encara. 
 
El portaveu del PSC va dir textualment: “i a petició en aquest cas del 
portaveu del PP, que van secundar els demés grups, concretament la Sra. 
Isabel Puertas d'Iniciativa i el Sr. Pons, el Sr. Figueras en aquest tema va 
quedar a marge en el sentit que ell volia I'aprovació, doncs el que es va 
determinar va ser deixar-ho damunt la taula. L'argument que en aquells 
moments es va donar per part del Sr. Ortega era que s'havia de discutir 
alguns punts concrets que havien portat algun conflicte en els darrers 
dies." 
L'alcaldessa va dir textualment: "Pero diguem les coses com són, només 
demano això. Van sortir dubtes, els grups, la resta de grups ens van 
demanar deixar-Ia a sobre la taula i així ho vam fer, i per tant, fins aquí, si 
no esta aprovat és perquè els grups de I'oposició ens van demanar no 
aprovar-Io. " 
“A partir d'aquí, si estem d'acord, si aquella és I'orientació definitiva en 
que tots estem d'acord, doncs jo no veig tampoc cap motiu, cap 
impediment, cap obstacle perquè en el proper pIe, d'acord amb el que 
vam parlar, es pugui aprovar de manera definitiva." 
 
Tenint en compte aquestes paraules i en concret les darreres de 
I'alcaldessa, sembla evident que els grups de I'oposició són els que no 
volen aprovar-Io i segueixen posant impediments perquè s'aprovi, i així 
d'aquella aprovació inicial, de la que ja fa un any, en la que entre altes 
coses es retornava la paraula a la ciutadania, res de res encara. 
Ens poden dir quin és I'impediment o I'obstacle que veu el seu grup 
perquè s'aprovi? 
Quan preveuen que tindrem el ROM aprovat i quan podrem tornar a tenir 
paraula? 
 
 
Bé, nosaltres, en el mes de maig, que hi va haver una pregunta en aquest 
sentit, ja vam manifestar una mica el resum que feien ells, el ROM es va 
aprovar, hi van haver coses que va plantejar la gent, els veïns i veïnes que les 
vam voler reconsiderar, es van reconsiderar, vam parlar, vam negociar, i se 
suposava que al mes següent es podria aprovar al ple, i així ho vam fer saber 
al mes de maig, que al ple següent es podia aprovar. 
 



Bé, i pel que diu aquí, incús la Sra. Alcaldessa diu: “Si no hi ha cap més 
impediment, en el proper ple es podrà aprovar de manera definitiva.” El proper 
ple va ser el mes passat, i n’han passat 2, no?  
 
Aviam, a nosaltres el que ens sap greu de tota la història del ROM és, bé, que 
la pregunta sembla com que la culpa és de l’oposició, o té aquest to, perquè 
evidentment, des de l’equip de govern, a vegades, o en alguna ocasió i en més 
d’una ocasió, el fet que no s’aprovés el ROM era culpa de l’oposició. Per tant, 
resulta que quan tota l’oposició ha dit que sí, i ho va manifestar en el ple aquest 
últim del mes de maig, tothom es va definir i semblava que fos cap al sí, que en 
el pròxim ple s’aprovaria, ara va i el Partit Socialista té dubtes.  
 
Llavors, esperem que els dubtes no siguin per posar pegues en el sentit que el 
públic pugui enraonar, espero que aquest no sigui el dubte, perquè aquest va 
ser una mica l’inici de tot el conflicte del ROM, però deixar clar que ens sap 
greu que a vegades s’utilitzi l’oposició per dir que no es fa perquè l’oposició diu 
que no, i quan l’oposició diu que sí, resulta que els que teníeu en realitat dubtes 
o seguíeu tenint dubtes, o no les heu pogut analitzar o no heu tingut temps, que 
és lícit, que ho podeu fer i podem esperar un mes més el ROM, però en tot cas 
reconèixer alguna vegada que vosaltres també teniu dubtes, no? 


